
LOVRO MARKOVIĆ:  

- Poštovani gospodine gradonačelniče,  

davne 2005. godine donesen je Urbanistički plan uređenja Dubravica Karažnik kojim je 

predviđeno uređenje stambene, rekreativne i poslovne zone na području Mjesnog odbora Gornji 

Stenjevec.  

Doneseni UPU predviđao je rekonstrukciju Huzjanove ulice i povećanje kapaciteta 

kanalizacijske mreže kao prvu fazu provedbe novog urbanističkog plana. Tada novog danas već 

poprilično starog.  

Radovi na izvedbi novog kolektora u Huzjanovoj počeli su tek na jesen prošle godine, 

dakle u vašem mandatu nakon što su osigurane zapravo sve potrebne suglasnosti tj. recimo to 

tako potrebne suglasnosti velike većine vlasnika parcela na trasi novog kanalizacijskog 

kolektora odnosno kolektora za oborinske vode.  

Apsurdno samo nekoliko tjedana nakon početka radova radovi su već obustavljeni zbog žalbe 

jedne obitelji od kojih suglasnost niti izvlaštenje nikada nije zatraženo. Radovi su nastavljeni 

ove godine te ponovno obustavljeni nakon što je posljednji vlasnik parcele na trasi kolektora 

odbio dati suglasnost za izvođenje radova. U međuvremenu nekoliko stambenih zgrada i 

obiteljskih kuća odspojeno je gradonačelniče s potpuno ispravne kanalizacijske mreže koja im 

je bila dostupna. Isti stari kanalizacijski sustav je otkopan, stavljen novi koji do dan danas nije 

spojen na ostatak kanalizacijske mreže i nema izlaz za protok fekalija prema ostatku 

kanalizacije. Od trenutka otkad je VIO u dogovoru s privatnim izvođačem odlučio onesposobiti 

ispravnu kanalizaciju stanari Huzjanove ulice dobili su jednu veliku smrdljivu septičku jamu u 

kojoj fekalije stoje a Grad kontinuirano ispumpava njezin sadržaj u drugi dio kanalizacijske 

mreže.  

Poštovani gospodine gradonačelniče, imaju li građani koji su platili kanalizacijski 

priključak pravo na funkcionalnu odvodnju i ako imaju zašto im je to pravo Grad sam odnosno 

VIO oduzeo? Zašto je uopće onesposobljen ispravni kanalizacijski kolektor prije nego što je 

novi uopće dovršen  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i pušten u pogon? Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dat gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobit ćete pisani odgovor s detaljnim informacijama međutim prema informacijama 

koje u ovom trenutku imam radi se o ilegalnom objektu autopraonice pa zato suglasnost se niti 

nije mogla dobit i čeka se Državni inspektorat da utvrdi ilegalnost kako bi se objekt mogao 

uklonit i kako bi se radovi mogli nastavit. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Želite li dodatno pojašnjenje? Želite. Izvolite zastupniče Marković.   

 

LOVRO MARKOVIĆ:  

- Gradonačelniče, radi li se o ilegalnom objektu ili ne ta čestica je imala vlasnika. Grad 

ni u jednom trenutku nije zatražio suglasnost od vlasnika te čestice i ne znam, nije mi jasno 

kako je uopće krenuo u projekt prije ishođenja lokacijske dozvole. Dakle lokacijska dozvola 

očito se nije mogla ishoditi, Grad je krenuo u projekt koji je star 15 - 20 godina i sada se 

dogodilo stanje u kojem već od 15.7. građani zapravo prosvjeduju što ih se praktički odspojilo 

s potpuno ispravne kanalizacijske mreže i sada se pred njihovim zgradama nakupljaju fekalije.  

Ta tri mjeseca ništa se konkretno nije napravilo.  
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Ja bih samo htio još ovdje ukazati Uprava VIO-a je izdala doslovno sramotno priopćenje 

da se ništa u ovom trenutku ne može napraviti. Postoji li neko drugo rješenje, može li se to 

drugačije riješiti ili kada će onda, dajte odgovor kada će građani dobiti rješenje tog problema. 

Dakle tri mjeseca pred njihovim zgradama smrdi po fekalijama i tome očito za sada se ne vidi 

kraj. Koje je rješenje toga problema molim vas recite ovdje.  

VIO daje obavijest odnosno priopćenje da ništa se ne može napraviti stavljajući na tja način 

Grad u vrlo nezavidnu poziciju, ucjenjujući na taj način Grad koji je sada ucijenjen od strane 

jednog privatnog subjekta. S druge strane imamo građane kojima ne izvršavate javnu uslugu 

koju bi ste trebali ispunjavati.  

Gradonačelniče ja bi volio i pozivam vas da osobno dođete, dođite pomirisati da to tako 

kažem kavo je stanje na Huzjanovoj. Bili smo, bio sam ja, da oprostite dig'o mi se želudac 

koliko smrdi, bio je vaš koalicijski partner gospodin Petek, dođite i vi.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Istina bili ste ali zadnji put meni se čini u kampanji.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Želi li gradonačelnik dodatno pojasniti? Da, ne?  

……(Žamor)……  

Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Jesam, bio sam tamo tada. Ovo je iz podvožnjaka. Jel' tako?  

 

LOVRO MARKOVIĆ iz klupe:  

- Tako je.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Vidite da se sjećam. U Gajnicama. I tamo bi trebao ić. O.K. Dobro.  

Znači rekao sam vam što imam da je informacija. Znači Državni inspektorat al' provjerit 

ću, ne želim sada optuživat Državni inspektorat. Bitno je da se ukloni taj objekt. Ne treba nama 

nikakva suglasnost, bitno je da se autopraonica ilegalna ukloni a dok se ne ukloni jer se radi o 

60 metara spoja, 60 metara, VIO kako ne bi ostali građani bez usluge cijelo vrijeme prepumpava 

kako bi odvodnja išla dalje. Znači pokušava, znači cijelo vrijeme se radi bajpas te situacije dok 

se s državnim institucijama ne nađe rješenje da se ilegalni objekt ukloni. Ali evo, provjerit ću 

još jednom i dobit ćete detaljni odgovor da ne bi… Zamjenik gradonačelnika znam da se bavio 

s tom temom, trenutno ga nema, otvara Ambientu, dobit ćete odgovor.  

 


